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استقبال نمایندگان مجلس از واریز سودهای رسوبی سهامداران
جمعی از نمایندگان کمیسیونهای مختلف مجلس شورای اسلامی از اقدام سازمان بورس مبنی بر واریز سودهای رسوبی به حساب سهامداران، از طریق

سامانه سجام استقبال کردند.

به گزارش خبرنگاران گروه خبرنگاران گروه بورس، بانک و بیمه گزارش خبر،  براساس قانون بودجه ۱۴۰۱، تمامی شرکتهای بورسی امسال ملزم شدند تا
سود سهامداران را از طریق سجام به حساب سهامداران خود واریز کنند. به طوری که سهامداران از مراجعه حضوری به بانکها بینیاز شده و با این اقدام

سازمان بورس، به صورت متمرکز و از طریق سامانه سجام سود سهام خود را دریافت کنند.
در این راستا، خبرنگار «سنا» با جمعی از نمایندگان کمیسیونهای مختلف مجلس شورای اسلامی به گفتوگو نشست.

غلامرضا شریعتی، عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی:
سازمان بورس و اوراق بهادار خط مشیهای جدید و طرحهای نوینی را در دولت جدید شروع کرده که از آن جمله میتوان به واریز سودهای رسوبی

سهامداران اشاره کرد. این امر بسیار مثبت بوده و زمینه را برای اعتمادسازی بیشتر سهامداران به بازار سرمایه فراهم میکند.
حجت الاسلام سید محمد موحد، نماینده مردم کهگیلویه در مجلس شورای اسلامی:

با توجه به اینکه مردم به دنبال اعتمادسازی بیشتر از سوی مدیران اقتصادی کشور هستند، اقدام سازمان بورس برای واریز سودهای رسوبی به
سهامداران از طریق سامانه سجام کار حساب شده، اساسی و با برنامهای است و اعتماد را به سهامداران باز میگرداند.

مجتبی یوسفی، عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی:
این روش و اقدامات در راستای اعتمادسازی بیشتر است تا ضمن اعتماد بیشتر مردم به بورس، شفافیت عملکرد سازمان و بازار سرمایه نیز بیش از پیش

افزایش یابد.
غلامحسین رضوانی، عضو کمیسیون برنامه و بودجه:

برنامهریزی سازمان بورس برای واریز سودهای رسوبی به حساب سهامداران، اقدام بسیار مثبتی است و مجلس هم تلاش میکند بیشتر اقدامات اجرایی
کشور و حوزه معاملات و فروش کالاها را در قالب سبد بورس بگنجاند.

رمضانعلی سنگدوینی عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی:
به طور قطع سهامداران باید سودهای خود را دریافت کنند و با این اقدام سازمان بورس، کمک بزرگی برای جلب اعتماد دوباره سهامداران به بازار سرمایه

و همچنین توسعه زیرساختها و آینده کشور خواهد شد؛ زیرا بازار سرمایه جایگاه بسیار مطمئنی است و باید از آن حمایت کرد.
محمد خدابخشی، نماینده الیگودرز و نایب رئیس کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس شورای اسلامی:

به منظور اعتماد دوباره مردم به بورس این حرکت سازمان بسیار مثبت ارزیابی میشود. در صورتی این اعتماد پایدار است که عملکرد مدیران نیز
آیندهنگر بوده و شرایط خوبی را برای سهامداران خود ایجاد کند.

حسین رئیسی، نماینده میناب:
اقدام سازمان بورس به منظور واریز سودهای رسوبی به سهامداران مشوق بزرگی برای جذب سهامداران بیشتر به بازار سرمایه و حمایت از آن است و با

این اقدام کار بزرگی برای کشور انجام میشود.
علیرضا شهبازی عضو کمیسون برنامه و بودجه و محاسبات:

طبق گزارشهای دقیقی که دریافت شده سودهایی از سالهای قبل به سهامداران واریز نشده که با این اقدام سازمان و حمایت نمایندگان از این کار، گام
بزرگی در جهت اعتمادسازی و حمایت از سازمان برداشته میشود.

روح الله عباسپور سخنگوی کمیسیون صنایع مجلس:
به طور قطع اقدام سازمان برای واریز سودهای رسوب شده را تایید کرده و آن را مثبت ارزیابی میکنم.

بهروز محبی نجم آبادی نماینده مردم سربداران در مجلس شورای اسلامی:
هر زمینهای که بتواند اعتماد عمومی را جلب کند به طور قطع مورد توجه نمایندگان و مجلس است. بنابراین، تسهیل در پرداخت سود سهام به

سهامداران مفید بوده و اعتمادسازی را گسترش میدهد.

منبع: پایگاه خبری بازار سرمایه ایران(سنا)


